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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 
 

Número de l’acta: 122 
Tipus de sessió: Extraordinària 
Data: 19/2/2024 
Hora: 15:00 
Lloc: Sala de Juntes 

 

Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Ramon Barnadas, Tomás Blasco, Marta Borrueco, Andres Chamarro, 
Ramon Cladellas, Sònia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, Albert Espelt, Albert Feliu, Estel 
Gelabert, Joaquim T. Limonero, Maria Jesus Nebrera, Sofia Peris, Maria Pinart, Joan Pujol, Teresa 
Sánchez, Olga Soler, Susana Subirà, Meritxell Torras, Anna Vale 

 
No hi assisteixen:  Carlota André, Berta Castella, Cartla Garreta, Lua gómez, Anna Jordana, Núria 
Jornet, David Larios, Ariadna Mallol, Alèxia Ordónez, Sara Saulina 

 
S’excusen:  Albert Bonillo, Josep Lluis Costa, Beatriz San Román 
 

 

 

 
 

El Degà obre la sessió donant la benvinguda a tothom. Tot seguit, el Secretari dona els noms 
de les persones que han excusat la seva assistència. 

 
A continuació, s’aborda el primer punt previst a l’Ordre del Dia. 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent (JP121 de l’11.12.2023)  
2. Informacions de l’Equip de Deganat. 
3. Aprovació, si escau, del Document de Seguiment de Titulacions (DST) del Curs 

22/23 
4. Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del MUTCL 
5. Aprovació, si escau, de les candidatures a Premis Extraordinaris de Titulació del 

Grau de Logopèdia, Grau de Psicologia, i Màster Universitari en Psicologia General 
Sanitària. 

6. Torn obert de paraules. 
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PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP121) d’11 
de desembre 2023. 
 
El Secretari indica que s’han de fer les següents correccions: a) Substituir “Cap de Departament” 
per “Director/a de Departament”; b) Al punt 8, segon paràgraf, diu: ”La cap del Departament 
mostra el seu desacord…” i ha de dir: “La Directora del Departament de Psicologia Clínica i de la 
Salut mostra el seu desacord…”. Amb aquestes modificacions, l’acta és aprovada per assentiment. 

 
PUNT 2: Informacions de l'equip de deganat 
 
El Vicedegà d’Economia i Infraestructures informa de la reunió de la Comissió d’Economia en la qual 
es va aprovar l’exercici 2023 i es va acordar que els romanents es destinessin a fer la reforma del 
vestíbul de la Facultat seguint el projecte que el Degà mostrarà després a la Junta Permanent. També 
explica que s’estan fent actuacions per incrementar el nombre d’endolls a les aules i a l’espai d’estudi 
que es troba al costat de l’espina del Departament de Psicobiologia i Metodologia de les Ciències de 
la Salut, i que s’està estudiant la instal.lació de ventiladors a la zona de la tarima de les aules de la 
Facultat. Finalment, indica que des del Vicerectorat de Campus està previst finalitzar la instal.lació de 
ventiladors a les aules que encara no en disposen. 
 
El Degà presenta el projecte de remodelació de l’espai del vestíbul i màquines de vending de la 
Facultat, tot indicant que s’està esperant el vist-i-plau dels tècnics de prevenció de riscos, i que l’obra 
es realitzaria cap a final de curs. Altres aspectes dels quals el Degà facilita informació o demana 
col.aboració són: a) Segueix endavant el procés de canvi de nom de la Facultat i s’està preparant el 
document que es presentarà a la Junta de Govern; b) El procés de cumplimentació de les enquestes 
per part de l’alumnat continua sense arribar a un nivell satisfactori, i això repercuteix negativament 
tant en el pressupost de la Facultat com en el reconeixement dels trams docents del professorat; c) 
Els resultats de les enquestes de satisfacció complimentades pel professorat, segons els resultats del 
conjunt de facultats de la UAB, mostren que el professorat més jove està més satisfet amb la seva 
activitat docent que el professorat d’edat més avançada; d) Prega als Departaments que facilitin 
informació sobre les convocatòries dels concursos de professorat, especialment quan algun/a del 
tribunal hagi estat nomenat per la Facultat; e) A l’inici del segon semestre s’han fet actuacions per 
informar al professorat sobre com fer bones pràctiques per evitar situacions d’assatjament i també 
per informar l’alumnat sobre les polítiques d’igualtat de gènere tant de la UAB com de la Facultat. En 
aquest sentit, es demana per part d’algunes persones de la Junta que l’accés al Document de la 
Facultat estigui més visible i fàcil de localitzar dins la página web.  
 
A continuació, el Degà exposa les característiques i criteris que regulen l’atorgament dels Trams de 
Docència. Diverses persones de la Junta expressen el seu malestar i queixes per la importància que es 
dóna a les enquestes de valoració de l’alumnat, alhora que manifesten que les mateixes no tenen una 
validesa satisfactòria per avaluar la qualitat docent. Es planteja elaborar un document d’anàlisi sobre 
aquest tema, en col.laboració amb altres Facultats, per mostrar al Rectorat les raons del desacord amb 
el sistema d’enquestes. La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat ofereix col.laboració per 
desenvolupar aquest document, però demana que alguna persona de la Junta organitzi i coordini les 
tasques. El Degà ofereix preparar una sessió d’assesorament al professorat per a preparar la sol.licitud 
de trams docents i, més endavant, fer-ne una altra sobre els trams de recerca. 
 
La Vicedegana de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals exposa la problemàtica que envolta la 
realització de les pràctiques externes en les diverses titulacions i que es veu incrementada per les 
cotitzacions a la Seguretat Social i per la manca de personal administratiu de suport. Es planteja la 
possiblitat d’avançar el calendari d’assignacions, però això tampoc es pot garantir perquè, moltes 
vegades, els centres no faciliten la informació sobre la disponibilitat de places amb temps suficient. La 
Gestora Acadèmica amplia les explicacions en aquest sentit i exposa que s’està fent tot el possible 
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amb els mitjans humans i tècnics de que es disposa. El Degà afegeix que el problema no és exclussiu 
de la nostra Facultat i que el que está passant és que ens trobem amb un procés cada cop més complex 
que s’ha de fer amb recursos cada cop més minsos.  
 
El Vicedegà d’Alumnat i Promoció informa sobre les Jornades de Portes Obertes i les valora molt 
positivament, tot agraïnt la col.laboració del professorat que hi va participar. També explica que ha 
generat un aula Moodle per facilitar l’intercanvi d’informacions i documentacions amb les Delegades 
de Curs. Finalment, comenta que está tractant d’organitzar la sessió informativa sobre sortides 
professionals amb el Col.legi de Psicologia en un horari que permeti l’assistència al màxim nombre 
possible d’estudiants.  
 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat informa sobre la incorporació de dues noves persones 
a la Comissió d’Afers Acadèmics i de Qualitat: Maria Álvarez com a representant dels Màsters Oficials, 
i Raul Calejo, com a Tècnic de Qualitat. Tot seguit informa sobre els punts següents: a) Les dades sobre 
demandes d’Avaluació Única; b) La Prova Pilot per gestionar els canvis de grup de pràctiques per part 
de l’estudiant; c) L’arrodoniment de les qualificacions segons normativa aprovada pel Consell de 
Govern i els problemes que això ha comportat perquè es va realitzar quan les Guies Docents per al 
present curs estaven ja fetes i aprovades. En tot cas, això s’ha d’incloure a les Guies Docents del proper 
curs 24-25; d) La traducció d’examens al castellà que es contempla dins la normativa de la Facultat no 
s’ajusta a la normativa superior de la UAB i, per tant, cal tenir en compte el que aquesta estableix i 
que s’haurà d’incorporar a les Guies Docents del proper curs 24-25; e) Els treballs de Fi de Màster 
tenen només una convocatoria i han de seguir l’establert per la Comissió d’Afers Acadèmics i de 
Qualitat; f) Les proves d’avaluació han de fer-se sempre de forma presencial; g) Està previst augmentar 
la visibilitat i la viabilitat de l’oferta d’activitats docents del tipus Aprenentatge i Servei.  
 
Finalment, la Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat exposa que l’anàlisi realitzada per la seva 
Comissió mostra que l’actual configuració del grup 5 com a grup amb docència en anglès no és 
sostenible i que cal estudiar com reestructurar els cinc grups de manera que tots tinguin un nombre 
de matriculats/ades equivalent. Alguns/unes professors/ores expressen la seva preocupació per la 
possible extinció de la docència en anglès després d’haver dedicat molts esforços a preparar-la i a 
crear els materials, i demanen que aquest procés de reestructuració ho tingui en compte per tal que 
es pugui aprofitar aquesta tasca docent.    
 

 
 

PUNT 3: Aprovació, si escau, del Document de Seguiment de Titulacions (DST) del Curs 22/23 
 
La Directora del Departament de Psicologia Clínica i de la Salut indica que en la informació sobre 
el Màster Universitari en Psicologia General Sanitària hi ha alguna errada. La Vicedegana d’Afers 
Acadèmics i de Qualitat diu que ja ha pres nota i que es faran les correccions pertinents. Tot seguit, 
el Document (vegeu Annex 1) és aprovat per assentiment. 

 
 

PUNT 4: Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del MUTCL 
 
La proposta  de la Memòria de Reverificació (vegeu Annex 2) és aprovada per assentiment. 
 
 
PUNT 5: Aprovació, si escau, de les candidatures a Premis Extraordinaris de Titulació del Grau 
de Logopèdia, Grau de Psicologia, i Màster Universitari en Psicologia General Sanitària. 

  
La proposta que s’adjunta a l’Annex 3 d’aquesta acta és aprovada per assentiment. 
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PUNT 6: Torn obert de paraules 
 
El Director del Departament de Psicologia Bàsica Evolutiva i de l’Educació demana que la tasca de 
Coordinador d’Assignatura en qualsevol assignatura dels Graus de la Facultat es reconegui amb 
hores de dedicació en el Pla Docent, tal com es fa amb l’assignatura “Pràctiques Integrades” del 
Grau de Psicologia. La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat li respon que això no és possible 
perquè en el cas de l’assignatura “Pràctiques Integrades” la docència és una docència supervisada, 
i aquesta circumstància no es dóna en la resta d’assignatures dels Graus. El Degà indica que, en tot 
cas, el fet de haver estat Coordinador d’una assignatura si té un reconeixement com a mèrit en la 
sol.licitud de Trams Docents.  
 
El professor Joan Pujol agraeix l’Equip de Deganat els missatges enviats per mail amb el títol “Això 
t’interessa” i en els quals es recullen consells sobre com dur a terme bones pràctiques en la relació 
amb l’estudiantat. La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat expressa la seva satisfacció per 
aquesta bona acollida. 
 

 
Sense cap més assumptes per tractar, el dia 19/2/2024 a les 17:15 hores, el President aixeca la 

sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

 

 
El Secretari Vist i plau 

El President 
 
 
 
 

Tomás Blasco Ander Chamarro 
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ANNEX 1: Document de Seguiment de Titulacions 

 
 https://web.uab.cat/doc/DOC_ISTC_DST 
 
ANNEX 2: Memòria de reverificació del MUTCL 
 
https://www.uab.cat/doc/DOC_Mermoria_reverificacio_MUTCL_2025 
 
 
 

https://web.uab.cat/doc/DOC_ISTC_DST
https://www.uab.cat/doc/DOC_Mermoria_reverificacio_MUTCL_2025
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